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Sammanfattning styrelsemöte 7-2019 Ridklubben Norrtälje Ryttare 190812 

Ekonomiska läget under sommaren 

Bufferten för sommaren fungerade mycket bra. I budgetarbetet tittar vi på hur vi kan jobba med buffert 

inför 2020. 

Ekonomiskt tillskott under hösten 

Förväntas utbetalning LOK-stöd i september. 

Personal i höst 

Rekrytering kansli klar, 50% från 1 augusti. 

Totalt 9 anställda (ca 6 FTE/årsarbetare) i höst, fördelat på instruktörer, häst- och stall, anläggning, 

hästar, fritidsledare, ridskolechef, kansli. Behov +5 timmar instruktör. 

Hästar 

Otto och Dandy inköpta.   

Framtida anläggning 

Rapport till projektet tas fram för diskussion styrelsemöte 190916. Därefter ska rapporten lämnas 

vidare för att inkluderas i förstudierapport till kommunen, vilken ska lämnas in 190930.  

Projekt uteboxar 

Förhandsbesked från Länsstyrelsen väntas vecka 33. Mål att uteboxarna skall vara klara 191031.  

Sponsring Fritidsgården 

Vi behöver se hur vi kan lösa mellis/frukt till fritidsgården i höst, efter att Flygfyren hoppat av. 

Susanne, Cilla och Erika har sponsringsbollen. 

Stallvärdar 

Leila ser över upplägget för stallvärdarna till hösten, hur kan vi koppla ännu tydligare till tanken om 

Ledarskolan (unga leder unga). 


